

Web 端如何查看、导出船舶备件库存（文档）

船舶备件库存的查看

用户登录互海通 Web 端，在库存管理-船舶库存-备件库存界面（如下图步骤 1），按照船名、部门或关键字等条件筛选（步骤 2），下方会出现所有有库存的设备列表；点击设备，下方会出现所有有备件的部件，同时右侧跳出的界面为该部件详情及备件列表详情。在备件列表标题可按照备件名称、型号等关键字检索某个精准备件的当前库存（步骤 3-5）。

The screenshot shows the 'Ship Spare Parts Inventory' (船舶备件库存) interface. The left sidebar contains a navigation menu with 'Inventory Management' (库存管理) selected. The main area is divided into a search section and a list of parts. Annotations include: 1. '依次点击进入船舶库存界面' (Click sequentially to enter the ship spare parts inventory interface) pointing to the 'Inventory Management' menu item. 2. '按船名、部门或关键字检索目标备件' (Search for target spare parts by ship name, department, or keyword) pointing to the search filters. 3. '所有有库存的设备都会在此展示，点击某一设备，可以看到该设备下的有库存的具体部件，点击则跳出右侧页面。' (All equipment with inventory will be displayed here; clicking a device shows its specific parts with inventory; clicking then jumps to the right page.) pointing to the equipment list. 4. '可根据备件名称和型号检索' (Search by spare part name and model) pointing to the search bar in the parts list. 5. '可查看当前库存' (View current inventory) pointing to the 'Current Inventory' column in the parts list table.

位置	备件名称	备件代号	部门	计量单位	最低/最高库存	当前库存	存放位置	操作
	125角向打磨机	SJM-FM-125A	轮机部	台	0/0	3	扬州	[操作]

船舶备件库存的导出

用户登录互海通 Web 端，在库存管理—船舶库存-备件库存界面（步骤 1），按照船名、部门筛选后（步骤 2），点击三横键后点击导出键，在弹出的下载对话框中点击下载即可成功导出所选船舶及部门的备件库存信息（步骤 3-4）。

The screenshot shows the 'Ship Spare Parts Inventory' interface with the 'Export' (导出) button highlighted. Annotations include: 1. '依次点击进入船舶库存界面' (Click sequentially to enter the ship spare parts inventory interface) pointing to the 'Inventory Management' menu item. 2. '按船名、部门等信息检索目标备件' (Search for target spare parts by ship name, department, etc. information) pointing to the search filters. 3. '点击“三横”图标下拉菜单里的“导出”键' (Click the 'Export' button in the dropdown menu of the 'Three Horizontal Lines' icon) pointing to the 'Export' button in the top right of the parts list.

位置	备件名称	备件代号	部门	计量单位	最低/最高库存	当前库存	存放位置	操作
	125角向打磨机	SJM-FM-125A	轮机部	台	0/0	3	扬州	[操作]

↓ 搜狗高速下载



文件名 ShipStock(互海动力)-20190925.xls 4.50KB

4、点击“下载”

下载到 C:\Users\admin\Desktop 剩余32.0GB 浏览...

IE下载 ▾

直接打开

下载

取消